
PROTOKÓŁ NR XIV/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  
z 4 października 2019r., godzina 10.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny Andrzej 
Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję. Stwierdził prawomocność obrad, 
na 21-osobowy skład rady, obecni wszyscy radni.  

 

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Nie zgłoszono 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI MI ĘDZYSESYJNEJ  
OD 31 SIERPNIA DO 3 PAŹDZIERNIKA 2019R. 
 
Burmistrz Mirosław G ąsik przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności z okresu 
międzysesyjnego 
 
INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA BUD ŻETU GMINY, 
SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA PLANÓW FINANSOWYCH 
SAMORZĄDOWYCH INSTYTUCJI KULTURY ORAZ O KSZTAŁTOWANIU SI Ę 
WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY SZPROTAWA W I 
PÓŁROCZU 2019R. 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do sprawozdania z 
realizacji budżetu za I półrocze jest pozytywna. 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
 
GŁOS ZABRALI: 
radny Józef Rubacha, burmistrz Mirosław Gąsik, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, 
radny Józef Rubacha, radny Ireneusz Ganczar, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, 
radny Jerzy Chmara, radny Józef Rubacha, radny Jerzy Chmara, burmistrz Mirosław Gąsik,  
radny Józef Rubacha, wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, radna Józefa Śliska, 
radny Jerzy Chmara, radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, burmistrz Mirosław Gąsik, skarbnik 
gminy Jadwiga Nowak, radna Bożena Wójcik – Wojtkowiak.  
 
OCENA KAMPANII ŻNIWNEJ 2019 W GMINIE SZPROTAWA 
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Głos zabrali: 
radny Janusz Biliński, radny Roman Pakuła, radny Józef Rubacha, radny Ireneusz Ganczar, 
mieszkaniec gminy H.O., radny Bartłomiej Grono, radna Bożena Wójcik-Wojtkowiak, 
burmistrz Mirosław Gąsik. 
 
PRZERWA – 10 MINUT  
 
INFORMACJA O: 
 

a) REALIZACJI INWESTYCJI W GMINIE SZPROTAWA 
 

Brak dyskusji 

INFORMACJA O: 

b) ANALIZIE O ŚWIADCZE Ń MAJĄTKOWYCH, ZŁO ŻONYCH 
PRZEWODNICZĄCEMU RADY I BURMISTRZOWI ZA 2018 R. 
 

Brak dyskusji 

PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok gminy Szprotawa 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywna.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

BRAK DYSKUSJI, rada przystąpiła do głosowania 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16”za”, 0”przeciw”, 5”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
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15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

b) zmiany uchwały Nr XX/120/2015 Rady Miejskiej w Szprotawie z 27 listopada 
2015 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Szprotawa na lata  
2015-2023 

Radny Stefan Gołek poinformował, że Komisja Społeczna wydała opinię pozytywna. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

BRAK DYSKUSJI, rada przystąpiła do głosowania 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „nieobecny” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 
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c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 
mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki nie wydała opinii z uwagi na 
brak quorum na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski ogłosił krótką przerwę, aby komisja spotkała się 
i wydała opinię do projektów uchwał, które są przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, a które to 
powinny być zaopiniowane przez Komisję Gospodarki.    

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski wznowił obrady. 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną.  

BRAK DYSKUSJI, rada przystąpiła do głosowania 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w obrębach: Szprotawa i Nowa Kopernia – 
Polkowiczki 
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Radny Jerzy Chmara poinformował, że Komisja Gospodarki wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radna Józefa Śliska, naczelnik Wydz. Gospodarki i Rozwoju Maciej Boryna, 
przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Bartłomiej Grono, Wydz. Gospodarki i 
Rozwoju Maciej Boryna.   

Więcej głosu nie zgłoszono. Rada przystąpiła do głosowania 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17”za”, 0”przeciw”, 4”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

e) nagrody Burmistrza Szprotawy za wybitne osiągnięcia w różnych sferach 
działalności edukacyjnej, artystycznej, sportowej dla uczniów szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Szprotawa 

 

Burmistrz Mirosław G ąsik zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały.  
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Radny Stefan Gołek poinformował, że opinia Komisji Społecznej jest pozytywna, 
uwzgledniająca autopoprawkę burmistrza, dodając, że komisja również zgłosiła 
autopoprawkę, którą przedstawił wiceprzewodniczący rady.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski zgłoszone poprawki poddał pod głosowanie.  

Wyniki imienne głosowania wniosku o dodanie poprawek, zgłoszonych przez burmistrza 
i  wiceprzewodniczącego rady do projektu uchwały: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada przystąpiła do głosowania projektu uchwały uwzgledniającego przyjęte do niego 
zmiany. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

22) Monika Biazik   - „za” 
23) Janusz Biliński   - „za” 
24) Jerzy Chmara    - „za” 
25) Marcin Chmura   - „za” 
26) Ireneusz Ganczar   - „za” 
27) Stefan Gołek    - „za” 
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28) Bartłomiej Grono   - „za” 
29) Beata Jakowicka   - „za” 
30) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
31) Szymon Matuszewski  - „za” 
32) Roman Pakuła   - „za” 
33) Piotr Płaskociński   - „za” 
34) Stanisław Rosół   - „za” 
35) Józef Rubacha   - „za” 
36) Piotr Siuda    - „za” 
37) Maciej Siwicki   - „za”    
38) Władysław Sobczak   - „za” 
39) Andrzej Skawiński   - „za” 
40) Andrzej Stambulski   - „za”  
41) Józefa Śliska    - „za” 
42) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

f) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Żaganiu na kadencje 2020-2023 

Stefan Gołek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna do projektu uchwały. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski poinformował, że wybory ławników odbywają 
się w trybie tajnym i w związku z tym należy powołać Komisję Skrutacyjną.  

Zgłoszona 3-osobowa komisja skrutacyjna w składzie: Józefa Śliska, Piotr Siuda i 
Bartłomiej Grono została zatwierdzona stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 
0”wstrz.” 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
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17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się 
Komisji Skrutacyjnej i przygotowania przez komisję kart do głosowania.  

PO PRZERWIE - GŁOSOWANIE  

PRZERWA  

PO PRZERWIE, przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół z 
głosowania – wybór ławników do Sadu Rejonowego w Żaganiu na kadencję 2020-2023. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski projekt uchwały wskazujący wybór 2 
ławników poddał pod głosowanie 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
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r. Roman Pakuła:  

r.  

WOLNE WNIOSKI 

 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

OŚWIADCZENIA 

 

INFORMACJE 

 

ZAMKNI ĘCIE OBRAD XIV SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 1.00.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


